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Ο ΣΦΕΕ για το ποσοστό κέρδους των φαρμακοποιών 

Ημερομηνία δημοσίευσης: 13 Ιανουαρίου 2010 

Σε διευκρίνιση σχετικά με δημοσιεύματα που αφορούν το ποσοστό κέρδους των φαρμακοποιών
προέβη ο ΣΦΕΕ με σημερινή του ανακοίνωση, η οποία αναφέρει τα εξής: 

‘Με αφορμή την ανακριβή αναφορά σε ορισμένα δημοσιεύματα ότι ‘σύμφωνα με το ΣΦΕΕ το κέρδος
των φαρμακοποιών αγγίζει το 35%’, κάνουμε την ακόλουθη δήλωση: 

Η συγκεκριμένη αναφορά δεν ανταποκρίνεται στις θέσεις του ΣΦΕΕ και ουδέποτε ο ΣΦΕΕ ή ο
Πρόεδρος του κ. Διονύσιος Φιλιώτης έχουν κάνει τέτοια δήλωση στις συναντήσεις που
πραγματοποιούνται με τους αρμόδιους κυβερνητικούς παράγοντες για τα θέματα της
φαρμακευτικής αγοράς. 

Δηλώνουμε επίσημα ότι το ποσοστό κέρδους των φαρμακοποιών δεν είναι θέμα του ΣΦΕΕ, δεν τον
αφορά, και οποιαδήποτε αναφορά γίνεται με την χρήση του ονόματος του ΣΦΕΕ είναι ανακριβής.’ 

===============================================================================
===== 
Την δήλωση αυτή αναγκάστηκε να κάνει ο ΣΦΕΕ μετά τις διαμαρτυρίες των φαρμακοποιών για την
πρόταση που έκανε στους κυβερνητικούς παράγοντες, βάσει της οποίας, άλλη τιμή να έχει το
φάρμακο στο ελέυθερο εμπόριο και άλλη στα ασφαλιστικά ταμεία. Δηλ. θέμα εκπτώσεων, δηλ. θέμα
μείωσης ποσοστού κέρδους, δηλ. για όλα φταίνε οι φαρμακοποιοί, δηλ, ορμάτε πάνω τους για να
μειωθούν οι δαπάνες, δηλ. βαράτε το σαμάρι γιατί ο γάϊδαρος δεν φταίει....... 
Δηλαδή κ. του ΣΦΕΕ μακριά από τον κώ..  μας και ότι θέλεις ας γίνει. Εύγε.
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